

Affaires extérieures. Fait un sommaire de la politique de Londres à l'égard de ses sujets qui y ont combattu..... 985

773. 21 déc. *Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures au haut commissaire en Grande-Bretagne.* Expose les démarches à suivre dans le cas des Canadiens capturés au combat..... 986

1938

774. 7 avril *Le haut commissaire en Grande-Bretagne au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Expose les démarches de Londres en vue de rapatrier les mineurs qui sont au combat..... 987

775. 21 sept. *Le délégué permanent [SDN] au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Rapporte que Madrid a annoncé le retrait de ses forces de tous les étrangers..... 988

776. 4 oct. *Le délégué permanent [SDN] au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Déclare qu'il a décliné l'invitation de servir à la commission de la SDN pour l'Espagne..... 988

777. 14 oct. *Le haut commissaire en Grande-Bretagne au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Désire savoir à quoi s'en tenir au sujet des prisonniers canadiens..... 989

778. 17 oct. *Le haut commissaire en Grande-Bretagne au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Rapporte que treize Canadiens sont arrivés d'Espagne et demande que faire de ceux qui veulent être rapatriés..... 989

779. 20 oct. *Le secrétaire d'État par intérim aux Affaires extérieures au haut commissaire en Grande-Bretagne.* Répond que les instructions concernant les prisonniers ont été envoyées en décembre 1937 et qu'une décision sur le rapatriement sera bientôt prise..... 990

780. 21 oct. *Le secrétaire d'État par intérim aux Affaires extérieures au haut commissaire en Grande-Bretagne.* Envoie des instructions pour ceux qui veulent être rapatriés..... 990

781. 25 oct. *Le haut commissaire en Grande-Bretagne au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Exprime la crainte que

Affairs. Gives summary of British policy towards British subjects who have fought in Spain..... 985

773. Dec. 21 *Secretary of State for External Affairs to High Commissioner in Britain.* Outlines procedure to be followed in case of Canadians captured while fighting in Spain..... 986

1938

774. April 7 *High Commissioner in Britain to Secretary of State for External Affairs.* Outlines representations made by British for repatriation of minors fighting in Spain..... 987

775. Sept. 21 *Permanent Delegate [L. of N.] to Secretary of State for External Affairs.* States that Spanish government has announced withdrawal of all foreigners from its forces..... 988

776. Oct. 4 *Permanent Delegate [L. of N.] to Under-Secretary of State for External Affairs.* States that he has declined invitation to serve on League Commission for Spain..... 988

777. Oct. 14 *High Commissioner in Britain to Secretary of State for External Affairs.* Inquires as to what action should be taken in connection with Canadian prisoners in Spain..... 989

778. Oct. 17 *High Commissioner in Britain to Secretary of State for External Affairs.* Reports arrival of 13 Canadians from Spain and asks what action to take with regard to these and others who may apply for repatriation..... 989

779. Oct. 20 *Acting Secretary of State for External Affairs to High Commissioner in Britain.* Replies that instructions regarding prisoners were sent in December 1937 and that decision on repatriation will be taken soon..... 990

780. Oct. 21 *Acting Secretary of State for External Affairs to High Commissioner in Britain.* Gives instructions for dealing with Canadians wishing repatriation..... 990

781. Oct. 25 *High Commissioner in Britain to Secretary of State for External Affairs.* Expresses concern that many natu-